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ZAPISNIK 

sa 15. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 21. prosinca 2022. godine u 

prostorijama Općine Maruševec sa početkom u 19:00 sati 

 

 

NAZOČNI VIJEĆNICI:  

Damir Šprem – predsjednik Općinskog vijeća Općine Maruševec, Tomica Kelemen, Miroslav 

Možanić, Marko Blažunaj, Valentina Štrlek, Renato Podbojec, Nada Martinčević, Mirjana 

Podbojec, Snježana Cerjan, Dragutin Kišić, Marijan Fatiga, Jasmina Kundija Gradiček i 

Tihomir Buden 

 

OSTALI NAZOČNI: 

Mario Klapša – općinski načelnik, Anica Vincek – voditeljica Službe za financije i proračun, 

Dragica Korpar – pročelnica, Mihaela Košić – voditeljica zapisnika 

 

UTVRĐIVANJE KVORUMA 

Predsjednik utvrđuje kvorum i konstatira da je prisutno 13 vijećnika te je pravovaljano 

donošenje odluka. 

  

 

PITANJA I PRIJEDLOZI VIJEĆNIKA 

 

S. Cerjan – imam pitanje koje nije u kontekstu pitanja i prijedloga vijećnika. Pitanje 

postavljam predsjedniku Općinskog vijeća. Zašto na vrijeme nismo dobili materijale za 

današnju sjednicu? U Poslovniku piše da se materijali za sjednicu dostavljaju vijećnicima 

sedam dana prije održavanja sjednice, a mi smo ih ovaj put dobili u kraćem roku. 

Predsjednik – kad stručne službe i ja kao predsjednik dobijemo potrebne materijale za 

sazivanje sjednice općinskog vijeća, stručne službe na vrijeme odrade svoj posao i pošalju 

materijale vijećnicima,  a obrazloženje zašto se ovaj put kasnilo dati će vam načelnik. 

Načelnik – dobili ste materijale za sjednicu nešto kasnije u noći zato jer smo ih pripremali 

čitav dan. S obzirom da je nekolicina vijećnika imala određenih obaveza, pa smo se mi onda 

prilagodili i sjednicu smo sazvali za današnji dan. Bilo je sve praktični spremno, no zbog 

tehničkih poteškoća s računalima i programima, materijali su bili spremni tek poslije ponoći 

te su onda i dostavljeni vijećnicima. 

S. Cerjan – to nije obrazloženje, niti odgovor. Treba se poštivati Poslovnik Općinskog vijeća. 

Na dnevnom redu je 26. točaka, neke od njih su rebalans Proračuna i Proračun za 2023.g. te je 

ovakvo ponašanje po meni neozbiljno. Proračun je trebalo biti gotov već prije, dakle ne kako 

ste vi rekli „radili ste čitav dan“, trebali ste raditi čitav mjesec Proračun. Nisam zadovoljna te 

da ima kakvih sankcija, kaznila bi vas. Vijećnici trebaju sve dostavljene točke dnevnog reda 

pročitati da bi se mogli kvalitetno pripremiti za diskusiju. Molim Vas da se za ubuduće 

pridržavate rokova i Poslovnika Općinskog vijeća. 

Načelnik – to što sam naveo je obrazloženje i istiniti razlog zašto se kasnilo s materijalima za 

sjednicu. U Općini Maruševec ima i drugih poslova i projekata koji se moraju provoditi, ne 

radimo samo pripremu materijala za sjednicu, te vas molim za razumijevanje. Nadam se da se 

to više neće ponoviti, ali imajte u vidu da su neki od vas izrazili želju da si poslože svoje 

obaveze te stignu prisustvovati sjednici Općinskog vijeća. 

S. Cerjan – još uvijek to nije dovoljno dobar razlog. Znači, rok za dostavu materijala je 7 

dana prije te smo mogli imati sjednicu Općinskog vijeća poslije Božića. Hoću da se poštuje 

Poslovnik jer ovo je stvarno bilo prekratko vrijeme za proučavanje Proračuna. 
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Predsjednik – nadam se da se to ubuduće neće više događati i nastavljamo dalje s pitanjima i 

prijedlozima vijećnika. 

S. Cerjan – samo bi napomenula da prethodno pitanje ne ulazi u kvotu pitanja. Imam pitanje 

vezano uz paljenje i gašenje javne rasvjete, koja se navodno gasi u ponoć i pali u 4 ujutro. 

Bilo je na jednoj sjednici rečeno da je to zbog štednje, ali ako sad imamo štednu javnu 

rasvjetu odnosno žarulje, ne znam da li je to onda razlog, jer nije baš ugodno hodati i voziti po 

mraku, a pogotovo kad je magla. Interesira me kolika je ušteda i da li je uopće istina da se 

javna rasvjeta gasi. 

Načelnik – istina je da se javna rasvjeta gasi u cijeloj općini od ponoći do 4 sata ujutro. 

Razlog tome je, kao i u drugim općinama, ušteda energije. U odnosu na mjesec siječanj, u 

mjesecu rujnu su računi za struju za javnu rasvjetu bili 100 puta veći. Dakle, po ljeti kada su 

dani duži, a noći kraće u odnosu na zimu kada je obrnuto. Zato smo se odlučili na tu mjeru, 

jer nije cijela općina pokrivena led rasvjetom i ne možemo postavljati led rasvjetu na drvene 

stupove i na zastarjelu niskonaponsku mrežu. 

S. Cerjan – također što se tiče rasvjete, interesira me rasvjeta na Gredi. Kažu da je tamo 

rasvjeta složena do područne škole Jurketinec te da je dalje mrak. Ta ulica je jako prometna, 

kroz nju se kreće puno ljudi, biciklisti i motoristi, te se često dogodi neka nezgoda kao što je 

pad s bicikla. Da li je moguće tamo postaviti 5-6 stupova javne rasvjete, a posebno od škole u 

Jurketincu prema Gredi? Ista situacija je i na Korenjaku, gdje otprilike 300 m nema javne 

rasvjete. Da li će se rješavati te situacije i osvijetliti kompletna naselja? 

Načelnik – u Gredi trenutno traje modernizacija javne rasvjete, postavljeni su stupovi 

sredinom naselja te bi do kraja tjedna trebala biti postavljena led rasvjeta. Što se tiče 

postavljanja stupova od škole do naselja, moramo razgovarati s Elektrom. Međutim, ne 

postoje dobre financijske naznake za iduću godinu. Ako će Elektra imati sredstava za 

postavljanje električne mreže i betonskih stupova, onda će ih postaviti. 

S. Cerjan – ako bi Općina sudjelovala odnosno sufinancirala postavljanje javne rasvjete na 

tom djelu, da li bi Elektra onda mogla sudjelovati sa svojim sufinanciranjem? Da li postoji ta 

mogućnost? 

Načelnik – moramo razgovarati s predstavnicima Elektre. Vjerojatno da postoji mogućnost. 

Predsjednik – samo da se nadovežem da od škole do Grede nema postavljene električne 

mreže. Elektra sigurno neće biti zainteresirana za ulaganje u izgradnju mreže na tom dijelu, 

jer nema ni jednog priključka. Općina bi tu trebala uložiti značajna sredstva najprije za 

financiranje izgradnje električne mreže, pa onda za javnu rasvjetu. Slažem se da trebamo 

uvesti rasvjetu, međutim pola mještana će reći da se troše novci bez veze da bi se svijetlilo 

„krticama“. Morate znati da se 2019. godine donio Zakon o zaštiti od svjetlosnog onečišćenja 

prema kojem smo trebali mijenjali lux žarulje sa 3000 na 4000 zbog štetnih zračenja, također 

prema tom zakonu bi se trebala gasiti javna rasvjeta veći dio noći. Moj prijedlog načelniku je 

da ovaj tjedan kad su blagdani, rasvjeta bude upaljena cijelu noć, mislim da nećemo potrošiti 

puno više, a blagdani su i ljudima će odgovarati da ima rasvjete kroz cijelu noć. 

S. Cerjan – što je s reflektorima koje je Općina skupo platila? Načelnik je na jednoj od 

sjednica rekao da će se reflektorima osvjetljavati zgrada općine, ali još nismo imali prilike to 

vidjeti.  Zanima me koja je funkcija tih reflektora, gdje se oni nalaze, da li su ispravni i za 

koga su oni kupljeni? 

Načelnik – reflektori će svijetliti kad će za to biti prigoda, a postavljeni su nasuprot općinske 

zgrade na dva stupa javne rasvjete 

S. Cerjan – mene zanima kad će onda biti prigoda da reflektori svijetle? Dakle, reflektori su 

kupljeni proračunskim novcem za nekakvu svrhu u mjesecu travnju, sad je prosinac i sad vi 

načelniče govorite da će biti upaljeni kad će za to biti vrijeme, što to znači? 

Načelnik – kad procijenimo da je prava prigoda da se upale reflektori. Trenutno ne želimo 

trošiti struju. 
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R. Podbojec – da li ima kakvih novosti oko širokopojasnog interneta za Općinu Maruševec? 

Načelnik – nažalost ne. 

N. Martinčević – vezano uz cestu kod područne škole u Jurketincu, cesta je jako uska i 

budući da su bili radovi na državnoj cesti, puno automobila je prolazilo tom cestom i  trebalo 

bi je sanirati odnosno navoziti šljunak. 

Načelnik – na sjednici je prisutan direktor Markom-a, pa vam on može reći koliko često 

šljunčamo taj put. 

Z. Kukec – u zadnjih mjesec dana, dva puta smo šljunčali te bankine. Međutim, postoji 

problem oko jednog dijela te ceste jer je zemljište pokraj navoženo i nalazi se na višoj razini 

od ceste i voda se ne može ocijediti. Po toj cesti je bio povećan promet i ljudi su se vozili po 

bankinama jer je cesta uska i naravno da se napravilo blato. Trebalo bi svakih dva dana tamo 

navoziti šljunak. 

N. Martinčević – također, skrenula bi pozornost da se prilikom radova na državnoj cesti 

maknula tabla STOP kod Konzuma u Gredi te se sada nalazi na bankini, pa ako znate tko ima 

tu domenu da se to vrati na mjesto. 

Z. Kukec – izvođači radova su trebali vratiti tablu na mjesto nakon radova. Provjeriti ću to 

sutra i riješiti ćemo. 

T. Buden – da li je poslan dopis prema srednjoj školi u Maruševcu vezano uz bacanje 

opušaka kod spomenika? 

Načelnik – poslan je dopis i to je riješeno. 

Predsjednik – samo da se nadovežem, nisu samo učenici krivi. Ljudi se tamo zaustavljaju i 

također rade nered. 

D. Kišić – događaju se učestale krađe na groblju i to aranžmana i cvijeća. Moramo nešto 

poduzeti da stanemo tome na kraj. Najefikasniji način je postavljanje video nadzora, pa 

moramo gledati u tom pravcu, znam da je to skupo, ali očito je to jedini način.  

Načelnik – provjerit ćemo sa susjednim grobljima na koji način su oni to riješili, pa ćemo 

napraviti nešto slično. 

Predsjednik – direktor Markoma- je to spomenuo i na Skupštini Markom-a, pa ćemo to dalje 

tamo rješavati. 

 

 

Predsjednik je za sjednicu predložio slijedeći 

 

 

                                                                 DNEVNI RED 

1. Usvajanje zapisnika sa 14. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 21. 

studenog 2022.g. 

2. Donošenje Odluke o 2. Izmjenama i dopunama Proračuna Općine Maruševec za 2022. 

godinu sa projekcijama za 2023. godinu i 2024. godinu 

3. Donošenje 2. izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture na 

području Općine Maruševec za 2022. godinu 

4. Donošenje 2. izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture na 

području Općine Maruševec za 2022. godinu 

5. Donošenje 1. izmjena i dopuna Programa korištenja naknade za zadržavanje nezakonito 

izgrađenih zgrada u prostoru na području Općine Maruševec za 2022. godinu 

6. Donošenje 1. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u društvenim i srodnim 

djelatnostima na području  Općine Maruševec za 2022. godinu 

7. Donošenje 2. izmjena i dopuna Programa raspodjele sredstava za potrebe socijalne skrbi 

u 2022. godini 
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8. Donošenje 1. izmjena i dopuna Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2022. 

godinu 

9. Donošenje Proračuna Općine Maruševec za 2023. godinu i Projekcija Proračuna Općine 

Maruševec za 2024. i 2025. godinu 

10. Donošenje Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Maruševec za 2023. godinu 

11. Donošenje Programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine Maruševec 

za 2023. godinu 

12. Donošenje Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine 

Maruševec za 2023. godinu 

13. Donošenje Programa korištenja sredstava od naknade za zadržavanje nezakonito 

izgrađenih zgrada u prostoru za 2023. godinu 

14. Donošenje Programa javnih potreba u društvenim i srodnim djelatnostima na području  

Općine Maruševec za 2023. godinu 

15. Donošenje Programa raspodjele sredstava za potrebe socijalne skrbi u 2023. godini 

16. Donošenje Programa utroška šumskog doprinosa za 2023. godinu 

17. Donošenje Analize stanja sustava civilne zaštite  na području Općine Maruševec za 

2022. godinu 

18. Donošenje Plana razvoja sustava civilne zaštite na području Općine Maruševec za 

2023.g. s financijskim učincima za trogodišnje razdoblje  

19. Donošenje Plana djelovanja na području prirodnih nepogoda za 2023. godinu 

20. Donošenje Zaključka o usvajanju Analize upravljanja komunalnom infrastrukturom 

Općine Maruševec 

21. Donošenje Godišnjeg plana davanja koncesija na području Općine Maruševec za 2023. 

godinu 

  23.  Donošenje Odluke o utvrđivanju mjerila za sufinanciranje predškolskog odgoja djece u  

         dječjim vrtićima i sufinanciranje usluge čuvanja, brige i skrbi o djeci predškolske dobi  

         koju pružaju obrti za obavljanje djelatnosti dadilja 

  24.  Donošenje Odluke o visini, te načinu dodjele i isplate jednokratne novčane pomoći za  

         novorođenu djecu 

  25.  Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti Upravi groblja – „Markom“-u d.o.o. na 

         prijedlog Godišnjeg  plana redovnog i investicijskog održavanja groblja u  

         Maruševcu i Druškovcu za 2023. godinu 

  26.  Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti „Markom“-u d.o.o. na prijedlog Godišnjeg 

         plana prihoda i rashoda  za 2023. godinu 

 

 

Općinsko vijeće jednoglasno je prihvatilo predloženi dnevni red. 

 

 

 

Točka 1. 

Usvajanje zapisnika sa 14. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 21. 

studenog 2022.g. 

 

Predsjednik - ima li netko kakvih primjedbi ili dopuna na zapisnik sa 14. sjednice održane 

21. studenog 2022.g. 

 

Primjedbi i dopuna nije bilo. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 
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ZAKLJUČAK 

Usvaja se zapisnik sa 14. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 21. 

studenog 2022. godine. 

 

 

 

 

Točka  2. 

Donošenje Odluke o 2. Izmjenama i dopunama Proračuna Općine Maruševec za 2022. 

godinu sa projekcijama za 2023. godinu i 2024. godinu 

 

Predsjednik – daje uvodnu riječ načelniku. 

Načelnik – dobili ste u materijalima prijedlog 2. Izmjena i dopuna Proračuna za 2022.g. sa 

projekcijama za 2023. i 2024.g., ovo je rebalans Proračuna da bi se stavke poravnale. Prije 

nekoliko tjedana dobili ste izvršenje Proračuna za ovu godinu, pa stojim na raspolaganju za 

pitanja. 

Predsjednik - otvara raspravu. 

 

U raspravi su sudjelovali vijećnici R. Podbojec, S. Cerjan, J. Kundija-Gradiček te 

načelnik i predsjednik. 

 

Predsjednik - daje točku 2. na glasanje. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

Odluku o 2. Izmjenama i dopunama  

Proračuna Općine Maruševec za 2022. godinu sa projekcijama za 2023. godinu i 2024. 

godinu 

 

 

 

 

Točka 3. 

Donošenje 2. izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture na 

području Općine Maruševec za 2022. godinu 

 

Načelnik - Sukladno 2. Izmjenama i dopunama Proračuna Općine Maruševec za 2022. godinu 

potrebno je izvršiti i usklađenje Programa građenja objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2022. godinu kao i ostalih Programa koji slijede u nastavku. 

 

Pitanja  nije bilo. 

 

Predsjednik -  daje točku 3. na glasanje 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi  

 

2. izmjene i dopune  

Programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine Maruševec za 2022. 

godinu 
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Točka 4. 

Donošenje 2. izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture na 

području Općine Maruševec za 2022. godinu 

 

Pitanja nije bilo. 

 

Predsjednik - daje točku 4. na glasanje. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

2. izmjene i dopune  

Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Maruševec za 

2022. godinu 

 

 

 

Točka 5. 

Donošenje 1. izmjena i dopuna Programa korištenja naknade za zadržavanje nezakonito 

izgrađenih zgrada u prostoru na području Općine Maruševec za 2022. godinu 

 

 

Pitanja nije bilo. 

 

 

Predsjednik – daje točku 5. na glasanje 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

 

1. izmjene i dopune  

Programa korištenja naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru 

na području Općine Maruševec za 2022. godinu 

 

I. 

             U Programu korištenja naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u 

prostoru na području Općine Maruševec za 2022. godinu („Službeni vjesnik Varaždinske 

županije“ broj 110/21) točke II. i III. mijenjaju se i glase: 

 

 

„II. 

Sredstva ostvarena od naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u 

prostoru za 2022. godinu planiraju se u iznosu od 20.000,00  kuna. 

 

III. 

Ostvarena sredstva iz točke II. ovog Programa koristit će se tijekom 2022. godine za 

financiranje – Uređenje dijela NC Ulica G. Krkleca u Donjem Ladanju.“ 

 

II. 
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          1. Izmjene i dopune Programa korištenja naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih 

zgrada u prostoru na području Općine Maruševec za 2022. godinu objaviti će se  u 

“Službenom vjesniku Varaždinske županije“. 

 

 

 

Točka 6. 

Donošenje 1. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u društvenim i srodnim 

djelatnostima na području  Općine Maruševec za 2022. godinu 

 

Pitanja nije bilo. 

  

Predsjednik - daje točku 6. na glasanje. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

 

1. izmjene i dopune  

Programa javnih potreba u društvenim i srodnim djelatnostima na području  Općine 

Maruševec za 2022. godinu 

 

 

 

Točka 7. 

Donošenje 2. izmjena i dopuna Programa raspodjele sredstava za potrebe socijalne 

skrbi u 2022. godini 

 

Pitanja nije bilo. 

 

Predsjednik - daje točku 7. na glasanje. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

2. izmjene i dopune  

Programa raspodjele sredstava za potrebe socijalne skrbi u 2022. godini 

 

 

I 

          U Programu raspodjele sredstava za potrebe socijalne skrbi u 2022. godini („Službeni 

vjesnik Varaždinske županije“ broj 110/21 i  23/22) točka II. mijenja se i glasi: 

 

„II 

           Ovim Programom utvrđuje se raspodjela sredstava za potrebe socijalne skrbi osigurana  

Proračunom Općine Maruševec za 2022. godinu u iznosu od  = 1.669.000,00 kuna.“ 

 

II 
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            2. Izmjene i dopune Programa raspodjele sredstava za potrebe socijalne skrbi u 2022. 

godini objaviti će se u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“. 

 

 

 

Točka 8. 

Donošenje 1. izmjena i dopuna Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2022. 

godinu 

  

Pitanja nije bilo. 

 

Predsjednik - daje točku 8. na glasanje. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

1. izmjene i dopune 

Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2022. godinu 

 

I. 

U Programu utroška sredstava šumskog doprinosa za 2022. godinu („Službeni vjesnik 

Varaždinske županije“ broj 110/21) članak 2. mijenja se i glasi: 

 

 

„Članak 2. 

Prihod sredstava šumskog doprinosa za 2022. godinu planiran u visini od 70.000,00 kuna, 

utrošiti će se u svrhu izgradnje komunalne infrastrukture,  prema Programu gradnje objekata i 

uređaja komunalne infrastrukture na području Općine Maruševec za 2022. godinu na stavci 

329991 – Izvođenje radova modernizacije javne rasvjete na području Općine Maruševec, a u 

skladu s namjenom utvrđenom člankom 69. stavkom 3. Zakona o šumama („Narodne novine“ 

broj 68/18, 115/18,  98/19, 32/20 i 145/20).“ 

 

 

II. 

1. Izmjene i dopune Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2022. godinu objaviti 

će se u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“. 

  

 

 

 

 

Točka 9. 

Donošenje Proračuna Općine Maruševec za 2023. godinu i Projekcija Proračuna Općine 

Maruševec za 2024. i 2025. godinu 

 

 

Predsjednik – daje uvodnu riječ načelniku. Također, napominje da su primljeni amandmani 

od vijećnica J. Kundija – Gradiček i S. Cerjan, koji su dostavljeni mailom svim vijećnicima 

te se načelnik mora izjasniti na dostavljene amandmane. 

Načelnik – na prošloj sjednici Općinskog vijeća imali smo čitanje prvog prijedloga Proračuna 

za 2023.g., sada dostavljeni prijedlog Proračuna je otprilike isti,  no zbog prijave na Javni 
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poziv Ministarstva turizma i sporta morali smo dodati projekt Izgradnje Centra za posjetitelje. 

Nakon primljenih amandmana od strane vijećnica S. Cerjan i J. Kundija – Gradiček, provjerili 

smo vezano uz iznos projekta, da li je potrebno u Proračun staviti cjelokupan iznos projekta ili 

je moguće samo staviti stavku u inicijalnom iznosu. Prema primljenih informacijama može se 

staviti samo stavka u inicijalnom iznosu, te se u tom slučaju daje izjava da će se za ostatak 

iznosa osigurati sredstva u Proračunu. Samim time što se u Proračun neće staviti cjelokupan 

iznos projekta, on se smanjuje. Što se tiče ostalih projekata, oni su također ostali isti, osim 

nekoliko njih za kojih sada dajem prijedloge za izmjenu: 

Amandman 1. – stavka: 4214982 izgradnja Centra za posjetitelje 4.000.000,00 eura, 

smanjuje se za 3.500.000,00 eura i sada iznosi 500.000,00 eura 

 

Izvor 63321311 – kapitalne potpore Ministarstva turizma i sporta 4.060.000,00 eura smanjuju 

se za 3.500.00,00 eura i iznosi 560.0000,00 eura 

 

Amandman 2.– stavka: 4227301 Digitalizacija kina u iznosu od 70.343,09 eura se briše u 

potpunosti 

 

Izvor 43312 – kapitalne pomoći Ministarstva kulture 96.176,66 eura smanjuje se za iznos 

70.343,09 eura i sada iznosi 25.833,57 eura 

 

Amandman 3. – stavka 4227302 Digitalna javna uprava 55.750,00 eura smanjuje se za 

49.656,91 eura i sada iznosi 6.093,09 eura 

 

Izvor 6332132 – Fond za zaštitu okoliša 276.176,66 eura smanjuje se za 49.656,91 eura i sada 

iznosi 226.519,75 eura 

 

Sa navedenim amandmanima proračun iznosi 3.980.000,00 eura. 

 

Projekcije Proračuna za 2024. i 2025. povećavaju se u svakoj godini za 1.750.000,00 eura u 

prihodovnoj i rashodovnoj strani za izgradnju Centra za posjetitelje. 

 

 

Predsjednik – budući da dostavljeni amandmani od vijećnica J. Kundija-Gradiček i S. Cerjan 

dijelom govore isto što je sad načelnik predložio da se izmjeni, pitam vijećnicu J. Kundija-

Gradiček da li ostaje kod svojih amandmana ili ih povlači. 

 

Vijećnica J. Kundija-Gradiček dostavila je sljedeće amandmane: 

  

Amandman 1.  

1) Smanjenje u Općem dijelu proračuna – 3.560.000,00 € 

Konto 63321311 – kapitalne pomoći iz državnog proračuna – Ministarstvo turizma i sporta 

RH  

- 3.560.000,00 € (planirani iznos 4.060.000 €, novi iznos 500.000,00 €) 

2) Smanjenje u Posebnom dijelu proračuna – 3.560.000,00 € 

Konto 4214982 – Izgradnja centra za posjetitelj 

- 3.560.000,00 € (planirani iznos 4.000.000,00 € - novi iznos 500.000,00 €) 

 

Ovo smanjenje dovodi do promjene cjelokupnog prijedloga proračuna te novi prijedlog 

proračuna iznosi 4.040.00,00 € umjesto 7.600.000,00 €. 
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OBRAZLOŽENJE: Prijedlog proračuna smatram nerealni i predlažem smanjenje navedenih 

stavki. 

 

Amandman 2. 

1) Smanjenje u Posebnom dijelu proračuna 

Program 1009 Komunalna djelatnost 

Konto 4227201 – Nabavka mehaničko vakumske čistilice -33.180,70 € 

Planirani iznos 33.180,70 € - novi iznos 0,00 € 

 

Program 100902 – Modernizacija nerazvrstanih cesta, postava prometne signalizacije… 

Konto 4227301 – Projekti digitalizacije kina  -70.343,09 € 

Planirani iznos 70.343,09 € - novi iznos 0,00 € 

2) Povećanje sredstava 

Konto 421 (Građevinski objekti) +103.523,79 € 

Novi analitički konto – Izgradnja društvenog doma i dječjeg igrališta u Selniku 

 

OBRAZLOŽENJE: Navedene stavke – Nabavka mehaničko – vakumske čistilice i projekt 

digitalnog kina smatram nepotrebnima u ovom trenutku za Općinu iz razloga što nemamo 

osnovne infrastrukturne probleme riješene (ceste, internet), a mještanima Selnika je potreban 

željno iščekivani dom, te dječje igralište. Sve navedeno je već obećavano, ali se nije 

realiziralo ništa. Projekt Aglomeracije koji je još u tijeku smatram da ne bi smio biti nikakva 

prepreka. Naime, odobrenje koje ste dali izvođaču radova za korištenje navedenog 

građevinskog zemljišta može se u svakom momentu povući i građani Selnika ne bi smjeli biti 

taoci Aglomeracije) 

 

 

Amandman 3. 

1) Smanjenje u Posebnom dijelu proračuna 

Konto 3299905 – Ostali nespomenuti rashodi – javna priznanja Općine -1.500,00 € 

Planirani iznos 4.778,02 € - novi iznos 3.278,02 

 

Konto 3299902 – Sredstva za kulturna događanja -2.000,00 € 

Planirani iznos 10.000,00 € - novi iznos 8.000,00 € 

 

Konto 3299950 – Božićne i novogodišnje dekoracije – 1.000,00 € 

 

2) Povećanje sredstava  

Konto 37213 – Pomoć osobama s invaliditetom +1.500,00 € 

Planirani iznos 1.990,84 – novi iznos: 3.490,84 € 

 

Konto 37215 – Stipendije i školarine +3.000,00 € 

Planirani iznos 40.000,00 € - novi iznos 43.000,00 € 

 

R. Podbojec – predložio je da se odredi stanka i da načelnik predložene amandmane 

vijećnicima da u pisanom obliku 

 

Predsjednik – budući da je načelnik pročitao svoje amandmane, a vijećnici predlažu da se 

amandmani podijele u pisanom obliku, određuje se stanka od 10 minuta kako bi se 

amandmani napisali i podijelili vijećnicima. 
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Nakon stanke vijećnica J. Kundija-Gradiček se izjasnila da povlači sve svoje 

amandmane. 
 

 

Predsjednik – moli vijećnicu S. Cerjan da se izjasni za svoje amandmane. 

 

 

Vijećnica S. Cerjan dostavila je sljedeće amandmane: 

 

 

 

POSEBNI DIO: 

 

Opis 
Planirani 

iznos 2023. € 
Iznos +/- € 

Novi iznos 2023. 

€ 

AMANDMAN 1.              Broj konta: 323998 

10.617,82 

 

 

0 

- 5.000,00 

 

 

+ 5.000,00 

5.617,82 

 

 

5.000,00 

Naziv rashoda: Ostale nespomenute usluge 

Naziv aktivnosti: smanjenje 

Izvor: 11 

Povećanje na konto: 32999 Izgradnja autob. ugibališta i 

nogostupa u Biljevcu 

OBRAZLOŽENJE: S obzirom da se sadašnje autobusno 

stajalište nalazi na raskrižju koje je nesigurno i opasno, a u 

blizini su i brojni kamioni trgovačkog društva, potrebno je 

osigurati sigurno čekanje i ulazak u autobus. 

AMANDMAN 2.                   Broj konta: 3299905  

4.778,02 

 

 

0 

- 1.500,00 

 

 

+ 1.500,00 

3.278,02 

 

 

1.500,00 

Naziv rashoda: Ostali nespomenuti rashodi – javna 

priznanja Općine 

Naziv aktivnosti: smanjenje 

Izvor: 11 

Povećanje na konto: 32999 Izgradnja autob. ugibališta i 

nogostupa u Biljevcu 

OBRAZLOŽENJE: S obzirom da se sadašnje autobusno 

stajalište nalazi na raskrižju koje je nesigurno i opasno, a u 

blizini su i brojni kamioni trgovačkog društva, potrebno je 

osigurati sigurno čekanje i ulazak u autobus. 

AMANDMAN 3.                   Broj konta: 3299902  
10.000,00 

 

 

 

0 

- 5.000,00 

 

 

 

+ 5.000,00 

5.000,00 

 

 

 

5.000,00 

Naziv rashoda: Sredstva za kulturna događanja 

Naziv aktivnosti: smanjenje 

Izvor: 11   52 

Povećanje na konto: 32999 Izgradnja autob. ugibališta i 

nogostupa u Biljevcu 

OBRAZLOŽENJE: S obzirom da se sadašnje autobusno 

stajalište nalazi na raskrižju koje je nesigurno i opasno, a u 

blizini su i brojni kamioni trgovačkog društva, potrebno je 

osigurati sigurno čekanje i ulazak u autobus. 

   

AMANDMAN 4.                   Broj konta: 32999021  7.970,00 

 

 

 

 

0 

- 2.000,00 

 

 

 

 

+ 2.000,00 

5.970,00 

 

 

 

 

2.000,00 

Naziv rashoda: Projekt virtualna izložba 

Naziv aktivnosti: smanjenje 

Izvor: 11  52 

Povećanje na konto: 32999 Izgradnja autob. ugibališta i 

nogostupa u Biljevcu 
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Opis 
Planirani 

iznos 2023. € 
Iznos +/- € 

Novi iznos 2023. 

€ 

OBRAZLOŽENJE: S obzirom da se sadašnje autobusno 

stajalište nalazi na raskrižju koje je nesigurno i opasno, a u 

blizini su i brojni kamioni trgovačkog društva, potrebno je 

osigurati sigurno čekanje i ulazak u autobus. 

   

AMANDMAN 5.                   Broj konta: 323395  
 

13.272,28 

 

 

0 

 

- 3.000,00 

 

 

+ 3.000,00 

 

10.272,28 

 

 

3.000,00 

Naziv rashoda: Sufinanciranje informativnog programa 

Naziv aktivnosti: smanjenje 

Izvor: 11 

Povećanje na konto: 32999 Izgradnja autob. ugibališta i 

nogostupa u Biljevcu 

OBRAZLOŽENJE: S obzirom da se sadašnje autobusno 

stajalište nalazi na raskrižju koje je nesigurno i opasno, a u 

blizini su i brojni kamioni trgovačkog društva, potrebno je 

osigurati sigurno čekanje i ulazak u autobus. 

   

AMANDMAN 6.                   Broj konta: 3299950 3.981,68 

 

 

 

 

0 

- 1.000,00 

 

 

 

 

+ 1.000,00 

2.981,68 

 

 

 

 

1.000,00 

Naziv rashoda: Božićne i novogodišnje dekoracije 

Naziv aktivnosti: smanjenje 

Izvor: 11 

Povećanje na konto: 32999 Izgradnja autob. ugibališta i 

nogostupa u Biljevcu 

OBRAZLOŽENJE: S obzirom da se sadašnje autobusno 

stajalište nalazi na raskrižju koje je nesigurno i opasno, a u 

blizini su i brojni kamioni trgovačkog društva, potrebno je 

osigurati sigurno čekanje i ulazak u autobus. 

AMANDMAN 7.                   Broj konta: 422390  2.919,90 

 

 

 

 

0 

- 1.000,00 

 

 

 

 

+ 1.000,00 

1.919,90 

 

 

 

 

1.000,00 

Naziv rashoda: Kosilice i trimeri 

Naziv aktivnosti: smanjenje 

Izvor: 11 

Povećanje na konto: 32999 Izgradnja autob. ugibališta i 

nogostupa u Biljevcu 

OBRAZLOŽENJE: S obzirom da se sadašnje autobusno 

stajalište nalazi na raskrižju koje je nesigurno i opasno, a u 

blizini su i brojni kamioni trgovačkog društva, potrebno je 

osigurati sigurno čekanje i ulazak u autobus. 

AMANDMAN 8.                   Broj konta: 4227201  33.180,70 

 

 

 

 

0 

- 33.180,70 

 

 

 

 

+ 33.180,70 

0 

 

 

 

 

33.180,70 

Naziv rashoda: Nabavka mehaničko-vakuumske čistilice 

Naziv aktivnosti: brisati 

Izvor: 43 

Povećanje na konto: 32999 Izgradnja autob. ugibališta i 

nogostupa u Biljevcu 

OBRAZLOŽENJE: S obzirom da se sadašnje autobusno 

stajalište nalazi na raskrižju koje je nesigurno i opasno, a u 

blizini su i brojni kamioni trgovačkog društva, potrebno je 

osigurati sigurno čekanje i ulazak u autobus. 

A1, A2, A3, A4, A5, A6, A7, A8 UKUPNO NOVI 

IZNOS: 50.680,70 € 

AMANDMAN 9.                   Broj konta: 4227301  
70.343,09 

 

0 

- 70.343,09 

 

+ 70.343,09 

0 

 

70.343,09 

Naziv rashoda: Projekt Digitalizacija kina 

Naziv aktivnosti: smanjenje 

Izvor: 43 
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Opis 
Planirani 

iznos 2023. € 
Iznos +/- € 

Novi iznos 2023. 

€ 

OBRAZLOŽENJE: S obzirom da je naselje Selnik, uz 

Biljevec jedino naselje u općini koje nema svoj društveni 

dom, građevinska dozvola je istekla u 10/2022. godine, 

potrebno je pokrenuti izgradnju doma. 

Povećanje na konto: 4214 Izgradnja Društvenog doma 

Selnik 

AMANDMAN 10.                   Broj konta: 32991  
14.000,00 

 

 

 

 

24.600,00 

- 4.000,00 

 

 

 

 

+ 4.000,00 

10.000,00 

 

 

 

 

28.600,00 

Naziv rashoda: Rashodi u svezi proslave Dana Općine 

Naziv aktivnosti: smanjenje 

Izvor: 11 

Povećanje na konto: 372196 Ostale naknade iz proračuna u 

novcu -potpora umirovljenicima i korisnicima osobne 

invalidnine 

OBRAZLOŽENJE: S obzirom da su ove godine 

umirovljenici i korisnici invalidnine dobili svega 150 kn 

Božićnice, predlažem povećanje ove stavke.  

AMANDMAN 11.                   Broj konta: 32992  

2.654,46 

 

 

 

 

24.600,00 

- 1.500,00 

 

 

 

 

+ 1.500,00 

1.154,56 

 

 

 

 

26.100,00 

Naziv rashoda: Rashodi protokola (vijenci, cvijeće, svijeće 

i sl.) 

Naziv aktivnosti: smanjenje 

Izvor: 11 

Povećanje na konto: 372196 Ostale naknade iz proračuna u 

novcu -potpora umirovljenicima i korisnicima osobne 

invalidnine 

OBRAZLOŽENJE: S obzirom da su ove godine 

umirovljenici i korisnici invalidnine dobili svega 150 kn 

Božićnice, predlažem povećanje ove stavke.  

A10, A11 UKUPNO NOVI IZNOS: 30.100 € 

AMANDMAN 12.                   Broj konta: 32992  

2.654,46 

 

 

 

 

24.600,00 

- 1.500,00 

 

 

 

 

+ 1.500,00 

1.154,56 

 

 

 

 

26.100,00 

Naziv rashoda: Rashodi protokola (vijenci, cvijeće, svijeće 

i sl.) 

Naziv aktivnosti: smanjenje 

Izvor: 11 

Povećanje na konto: 372196 Ostale naknade iz proračuna u 

novcu -potpora umirovljenicima i korisnicima osobne 

invalidnine 

OBRAZLOŽENJE: S obzirom da su ove godine 

umirovljenici i korisnici invalidnine dobili svega 150 kn 

Božićnice, predlažem povećanje ove stavke.  

A10, A11 UKUPNO NOVI IZNOS: 30.100 € 

AMANDMAN 13.                   Broj konta: 4214982  
4.000.000,00 

 

 

 

 

 

- 

3.500.000,00 

 

 

 

 

 

500.000,00 

 

 

 

 

 

Naziv rashoda: Izgradnja centra za posjetitelje 

Naziv aktivnosti: smanjenje 

Izvor: 11 

SMANJENJE I U OPĆEM DIJELU ZA ISTI IZNOS 

OBRAZLOŽENJE: Nerealno očekivati planirani iznos u 

jednoj godini dana, ostavljam prostor za eventualnu 

projektnu dokumentaciju 
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OPĆI DIO: 

AMANDMAN 14.                   Broj konta: 63321311  
4.060.000,00 

 

 

 

 

 

- 

3.560.000,00 

 

 

 

 

 

500.000,00 

 

 

 

 

 

Naziv prihoda: Kapit. pomoći iz drž.proračuna Minist.turizma i 

sporta 

Naziv aktivnosti: smanjenje 

Izvor: 43 

UKUPNI PRIJEDLOG PRORAČUNA S OVIM 

SMANJENJEM IZNOSI 4.040.000,00 € 

OBRAZLOŽENJE: Nerealno za očekivati sredstva i tolikom 

iznosu u jednoj godini dana.  

 

 

 

S. Cerjan – povlačim svoj amandman broj 9. Digitalizacija kina, a ostali amandmani ostaju. 

 

Pročelnica – objašnjava da nakon povlačenja amandmana broj 9. vijećnice S. Cerjan nije 

uravnotežena prihodovna i rashodovna strana te to nije u skladu sa Zakonom. 

 

S. Cerjan –  molim da se unese u zapisnik da u ovom trenutku ne mogu dati nove 

amandmane, nakon što je načelnik na ovakav način dao svoj prijedlog. Smatram da je 

načelnik trebao dostaviti svoje amandmane u pisanom obliku prije sjednice kako bi ih 

pročitala i kako bi mogla dati druge prijedloge. Načelnik je sada sa svojim amandmanima 

smanjio Proračun za 3 milijuna eura, što nije mala stvar. U ovom trenutku ne mogu dati svoje 

amandmane, a da sam primila amandmane načelnika prije, vjerojatno bi napisala i nove 

amandmane. Meni  nije dana mogućnost da dam nove amandmane. 

 

Predsjednik – čita po redu amandmane vijećnice S. Cerjan, te moli načelnika da se izjasni po 

svakom amandmanu vijećnice S. Cerjan pojedinačno. 

 

Načelnik – izjasnio se na amandmane vijećnice S. Cerjan na sljedeći način: 

Što se tiče autobusnih ugibališta i nogostupa u Biljevcu radi se o županijskoj cesti 2029, 

kojom upravlja Županijska uprava za ceste. Postoji želja da se izgradi autobusno ugibalište u 

Biljevcu i već sam o tome razgovarao s ravnateljem ŽUC-a, no nije jednostavno izmisliti 

stavku u Proračunu i time smanjiti ostale stavke. Treba se točno znati koja je vrijednost 

investicije, mora se imati projektni elaborat, a uz to mora se i pribaviti suglasnost ŽUC-a. Ono 

što možemo napraviti i za što smo osigurali sredstva u proračunu je izrada projektne 

dokumentacije ali Općina Maruševec ne može biti investitor i sama financirati cjelokupni 

projekt izgradnje ugibališta Općina jer nije vlasnik ceste na kojoj bi se ugibalište gradilo. Ono 

što mogu obećati da počnemo s pripremom projekta početkom iduće godine, dakle s izradom 

projektne dokumentacije, a zatim pronaći nekakav dogovor s ŽUC-om u vidu sufinanciranja. 

Tako da ne prihvaćam amandman broj 1.  

Ista situacija je i kod amandmana broj 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8 te njih isto ne prihvaćam jer su to svi 

amandmani koji se odnose na isto pojašnjenje koje sam dao za amandman broj 1.  

Amandman broj 9. je povukla vijećnica S. Cerjan. 

Amandman broj 10., u proračunu je već planirano povećanje za uskrsnice i božićnice za 

umirovljenike i korisnike osobne invalidnine, tako da se amandman ne prihvaća. Isto tako ne 

prihvaća se amandman broj 11, 12 koji su zapravo isti. 

Amandman 13. smo riješili već sa mojim amandmanom, a amandman 14. ste povukli jer je 

povezan s amandmanom broj 9. 
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S. Cerjan –  izjašnjava se da povlači svoje amandmane i da neće glasati za Proračun. 

 

Predsjednik – nastavlja se rasprava s pitanjima o Proračunu. 

 

U raspravi su sudjelovali vijećnici J. Kundija – Gradiček, S. Cerjan, R. Podbojec, 

voditeljica Službe za financije i proračun A. Vincek te načelnik i predsjednik. 

 

S. Cerjan – tražim da pitanje uđe u zapisnik. Pitanje vezano uz održavanje komunalne 

infrastrukture u poduzetničkoj zoni Selnik, da li u to održavanje ulazi i kanal? Razlog mojeg 

pitanja je to što sam zamoljena od gosp. Hanžeka koji je kupio zemljište od Općine u 

poduzetničkoj zoni Selnik, da postavim to pitanje na Općinskom vijeću jer je neki dan dobio 

Rješenje o visini komunalnog doprinosa, a on praktički održava taj kanal koji se nalazi na tom 

zemljištu. Njemu je Općina prodala taj kanal koji ne spada u poduzetničku zonu jer on iz tog 

zemljišta tj. kanala ne može ostvarivati nikakve koristi. Sad je dobio Građevinsku dozvolu za 

izgradnju hale i prema Građevinskoj dozvoli se mora pomaknuti s izgradnjom te hale 

nekoliko metara unatrag, izvan kupljenog zemljišta upravo zbog tog kanala. G. Hanžek kaže 

da on mora održavati taj kanal i sad još mora plaćati komunalni doprinos, a uzet mu je dio 

kupljenog zemljišta za izgradnju infrastrukture. Taj kanal bi navodno trebale održavati 

Hrvatske vode, a oni to ne rade, a Općina je to prodala. Kada je g. Hanžek kupovao to 

zemljište, rečeno mu je da se taj kanal može zatrpati, a tko mu je to rekao ne znam. 

Predsjednik – ja sam započeo priču s gosp. Hanžekom i završili smo je prošle godine. Gosp. 

Hanžeku je to zemljište koje je kupio od Općine u poduzetničkoj zoni Selnik bilo interesantno 

jer je želio okrupniti svoje zemljište koje ima iznad te čestice. Istina je da tu postoji kanal, i 

što će se sad s njim dogoditi kada on krene s izgradnjom hale, da li se on može zacijeviti, o 

tome će se g. Hanžek dogovoriti s načelnikom. Održavanje tog kanala je u domeni vlasnika 

zemljišta,  jer on mora znati da  će se i njemu slijevati voda na zemljište koje je kupio, ako ne 

bude tog kanala.  

Načelnik – dogovoreno je s g. Hanžekom da ćemo otići do Hrvatskih voda kada nam jave da 

imaju slobodni termin te ćemo dogovoriti s njima koje je najbolje rješenje. 

Pročelnica – samo da se uključim, komunalni doprinos se plaća prilikom izgradnje objekta za 

priključenje na komunalnu infrastrukturu, a plaća se samo za metre kubne objekta koji se 

gradi, a ne za ukupnu površinu zemljišta, dakle za vanjsku površinu na kojoj nema nikakve 

gradnje i za kanal se ne plaća komunalni doprinos. 

 

 

Predsjednik - daje točku 9. na glasanje. 

 

Općinsko vijeće s 12 glasova za i  1 protiv donosi 

 

 

Proračun Općine Maruševec za 2023. godinu sa 

Projekcijama za 2024. i 2025. godinu 

 

 

 

 

Točka 10. 

Donošenje Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Maruševec za 2023. godinu 
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Predsjednik – otvara raspravu. 

 

Pitanja je imala vijećnica S. Cerjan, a u raspravi su sudjelovale pročelnica D. Korpar i 

voditeljica Službe za financije i proračun A. Vincek. 

 

Na prijedlog vijećnice S. Cerjan izvršeni su ispravci u članku 8. stavku 3. i članku 9. stavku 

1. prijedloga Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Maruševec za 2023. godinu. 

 

Predsjednik - daje točku 10. na glasanje 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

Odluku o izvršavanju Proračuna Općine Maruševec za 2023. godinu 

 

 

Točka 11. 

Donošenje Programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine 

Maruševec za 2023. godinu 

 

Pitanja nije bilo. 

 

Predsjednik - daje točku 11. na glasanje. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

Program građenja komunalne infrastrukture na 

području Općine Maruševec za 2023. godinu 

 

 

 

Točka 12. 

Donošenje Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine 

Maruševec za 2023. godinu 

 

Pitanja nije bilo. 

 

Predsjednik - daje točku 12. na glasanje. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

Program održavanja komunalne infrastrukture na 

području Općine Maruševec za 2023. godinu 

 

 

 

Točka 13.  

Donošenje Programa korištenja sredstava od naknade za zadržavanje nezakonito 

izgrađenih zgrada u prostoru za 2023. godinu 

 

Pitanja nije bilo. 
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Predsjednik - daje točku 13. na glasanje. 

 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

 

Program korištenja sredstava od naknade za 

zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru za 2023. godinu 

 

 

I. 

Ovim Programom utvrđuje se korištenje sredstava ostvarenih od naknade za 

zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru za 2023. godinu od pripadajućeg iznosa 

naknade (30 %) u postupku ozakonjenja nezakonito izgrađenih zgrada na području Općine 

Maruševec, a sve sukladno Zakonu o postupanju s nezakonito izgrađenim zgradama 

(„Narodne novine“ broj 86/12, 143/13, 65/17 i 14/19).  

 

II. 

Sredstva ostvarena od naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u 

prostoru za 2023. godinu planiraju se u iznosu od 3.981,68 eura. 

 

III. 

Ostvarena sredstva iz točke II. ovog Programa koristit će se tijekom 2023. godine za 

financiranje – Izvođenja radova modernizacije nerazvrstane ceste NC 1-007 u Donjem 

Ladanju (Bukovec). 

 

IV. 

          Ovaj Program objaviti će se  u “Službenom vjesniku Varaždinske županije“, a stupa na 

snagu 1. siječnja 2023. godine. 

 

 

 

 

 

Točka 14. 

Donošenje Programa javnih potreba u društvenim i srodnim djelatnostima na području  

Općine Maruševec za 2023. godinu 

 

Predsjednik - otvara raspravu. 

 

U raspravi su sudjelovali vijećnici R. Podbojec, M. Podbojec i načelnik. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

Program javnih potreba u društvenim i srodnim djelatnostima na 

području  Općine Maruševec za 2023. godinu 
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Točka 15. 

Donošenje Programa raspodjele sredstava za potrebe socijalne skrbi u 2023. godini 

 

Predsjednik - otvara raspravu. 

 

U raspravi su sudjelovali vijećnice J. Kundija-Gradiček i N. Martinčević te načelnik. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

 

Program raspodjele sredstava za potrebe socijalne skrbi u 2023. godini 

 

 

Točka 16. 

Donošenje Programa utroška šumskog doprinosa za 2023. godinu 

 

Pitanja nije bilo. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi  

 

Program  

utroška šumskog doprinosa za 2023. godinu 

 

Članak 1. 

Ovim Programom utvrđuje se namjensko trošenje sredstava šumskog doprinosa za 2023. 

godinu kojeg plaćaju pravne i fizičke osobe koje obavljaju prodaju proizvoda iskorištavanjem 

šuma (drvni sortimenti) u visini 5% od prodaje cijene proizvoda na panju, a koji je prihod 

Proračuna Općine Maruševec. 

 

Članak 2. 

Prihod sredstava šumskog doprinosa za 2023. godinu planiran u visini od 10.000,00 eura, 

utrošiti će se u svrhu izgradnje komunalne infrastrukture,  prema Programu gradnje objekata i 

uređaja komunalne infrastrukture na području Općine Maruševec za 2023. godinu na stavci 

421292 – Proširenje i uređenje groblja u Maruševcu, a u skladu s namjenom utvrđenom 

člankom 69. stavkom 3. Zakona o šumama („Narodne novine“ broj 68/18, 115/18,  98/19, 

32/20 i 145/20). 

 

 

Članak 3. 

Ovaj Program objaviti će se u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“, a stupa  na snagu 

1. siječnja 2023. godine. 

 

 

 

Točka 17. 

Donošenje Analize stanja sustava civilne zaštite  na području Općine Maruševec za 

2022. godinu 

 

Pitanja nije bilo. 
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Općinsko vijeće jednoglasno donosi  

 

Analizu stanja sustava civilne zaštite  na području  

Općine Maruševec za 2022. godinu 

 

 

 

Točka 18.  

Donošenje Plana razvoja sustava civilne zaštite na području Općine Maruševec za 

2023.g. s financijskim učincima za trogodišnje razdoblje 

 

Pitanja nije bilo. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi  

 

Plan razvoja sustava civilne zaštite na području Općine Maruševec za 2023.g. s 

financijskim učincima za trogodišnje razdoblje 

 

 

 

Točka 19. 

Donošenje Plana djelovanja na području prirodnih nepogoda za 2023. godinu  

 

Pitanja nije bilo. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi  

 

 

Plan djelovanja na području prirodnih nepogoda za 2023. godinu 
 

 

 

 

 

Točka 20.  

Donošenje Zaključka o usvajanju Analize upravljanja komunalnom infrastrukturom 

Općine Maruševec 

 

Pitanja nije bilo. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

Zaključak o usvajanju 

Analize upravljanja komunalnom infrastrukturom Općine Maruševec 

 

I. 

 Općinsko vijeće Općine Maruševec usvaja Analizu upravljanja komunalnom 

infrastrukturom Općine Maruševec, KLASA: 363-10/22-01/05,  URBROJ: 2186-17-01-22-2   

od 21. prosinca 2022. godine u skladu s preporukama provedene revizije učinkovitosti 
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upravljanja komunalnom infrastrukturom u jedinicama lokalne samouprave na području 

Varaždinske županije. 

  

II. 

 Općina Maruševec u Analizi upravljana komunalnom infrastrukturom Općine 

Maruševec utvrđuje ciljeve te kriterije kojima se pospješuje pronalaženje optimalnih rješenja 

kojima će se dugoročno očuvati komunalno gospodarstvo te analizirati i vrednovati učinke 

upravljanja i korištenja komunalne infrastrukture radi utvrđivanja učinkovitosti upravljanja. 

 

 

III. 

 Dokument iz točke I. ovog Zaključka ne objavljuje se u službenom glasilu, već se 

izvornik dokumenta čuva u Jedinstvenom upravnom odjelu. 

 

 

IV. 

 Ovaj Zaključak stupa na snagu osmoga dana od dana objave u Službenom vjesniku 

Varaždinske županije, a objavit će se na službenoj web stranici Općine Maruševec i dostupan 

je javnosti u skladu s odredbama Zakona o pravu na pristup informacijama (»Narodne 

novine«, broj 25/13,  85/15 i 69/22). 

 

 

 

Točka 21. 

Donošenje Godišnjeg plana davanja koncesija na području Općine Maruševec za 2023. 

godinu 

 

Pitanja nije bilo. 

 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi  

 

 

Godišnji plan  

davanja koncesija na području Općine Maruševec za 2023. godinu 

 

I. 

Donosi se Godišnji plan davanja koncesija na području Općine Maruševec za 2023. godinu  

(dalje u tekstu: Plan). 

 

Plan se objavljuje na standardnom obrascu objavljenom na mrežnim stranicama ministarstva 

nadležnog za financije. 

 

II. 

U skladu sa točkom I. ovog Plana, Općina Maruševec u 2023. godini nema namjeru davati 

koncesiju za komunalnu djelatnosti koja se na području Općine Maruševec obavlja 

dodjeljivanjem koncesije, a utvrđenu Odlukom o određivanju komunalne djelatnosti koja se 

obavlja na temelju ugovora o koncesiji (“Službeni vjesnik Varaždinske županije” broj 7/19).   

 

III. 
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U Općini Maruševec nema ugovora o koncesiji za komunalne djelatnosti koje se mogu 

obavljati dodjeljivanjem koncesija, a koji bi istekli tijekom 2023. godine. 

 

IV. 

Ovaj Godišnji plan davanja koncesija na području Općine Maruševec za 2023. objaviti će se u 

„Službenom vjesniku Varaždinske županije“, a stupa na snagu 1. siječnja 2023. godine. 

 

 

Točka 23. 

Donošenje Odluke o utvrđivanju mjerila za sufinanciranje predškolskog odgoja djece u  

         dječjim vrtićima i sufinanciranje usluge čuvanja, brige i skrbi o djeci predškolske 

dobi koju pružaju obrti za obavljanje djelatnosti dadilja 

 

Predsjednik – daje uvodnu riječ načelniku. 

Načelnik – zbog socioekonomskih prilika i povećanja cijena te samim time i povećanja 

ekonomske cijene vrtića odlučili smo povećati sufinanciranje smještaja djece u vrtićima s 

dosadašnjih 800,00 kn po djetetu na 130 eura po djetetu (cca 980 kn). 

  

U raspravi su sudjelovali vijećnici S. Cerjan, R. Podbojec i J. Kundija-Gradiček te 

predsjednik i načelnik. 
  

Predsjednik - daje točku 23. na glasanje 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

 

Odluku o utvrđivanju mjerila za sufinanciranje predškolskog odgoja djece u dječjim 

vrtićima i sufinanciranje usluge čuvanja, brige i skrbi o djeci predškolske dobi koju 

pružaju obrti za obavljanje djelatnosti dadilja 

 

Članak 1. 

Ovom Odlukom utvrđuju se mjerila za sufinanciranje Općine Maruševec u ekonomskoj cijeni 

cjelodnevnog 10-satnog programa dječjih vrtića za djecu polaznike dječjih vrtića s područja 

Općine Maruševec, kao i mjerila za sufinanciranje usluge čuvanja, brige i skrbi o djeci 

predškolske dobi koju pružaju fizičke osobe registrirane za obavljanje djelatnosti dadilje. 

Članak 2. 

Općina Maruševec sufinancirati će dio ekonomske cijene cjelodnevnog 10-satnog programa 

dječjih vrtića za djecu polaznike vrtića s područja Općine Maruševec u mjesečnom iznosu od 

130 eura po djetetu. Roditeljima s područja Općine Maruševec koji djecu povjeravaju na 

čuvanje obrtnicima koji ispunjavaju sve uvjete za obavljanje djelatnosti dadilje sukladno 

zakonu, odobrava se sufinanciranje čuvanja, brige i skrbi o djetetu do obveznog upisa u 

redovan program predškolskog odgoja i obrazovanja u mjesečnom iznosu od 130 eura po 

djetetu. Preostali dio ekonomske cijene plaćaju roditelji. 

Članak 3. 

Sredstva za sufinanciranje u visini utvrđenoj ovom Odlukom, Općina Maruševec isplaćivat će 

neposredno na žiro-račun dječjeg vrtića, koje dijete polazi, odnosno obrta koji čuva dijete, a 
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na temelju ispostavljenih mjesečnih faktura u tekućem mjesecu za protekli mjesec. Dječji 

vrtić, odnosno obrt dužan je Općini Maruševec u tekućem mjesecu ispostaviti fakturu za 

sufinanciranje za protekli mjesec, sukladno ovoj Odluci, te je uz svaku fakturu dužan dostaviti 

i spisak djece za koje traži sufinanciranje, sa njihovom adresom stanovanja, a prilikom 

ispostave prve fakture za sufinanciranje dječji vrtić Općini Maruševec dostavlja i presliku 

ugovora o polasku djeteta u vrtić, sklopljenog sa roditeljem. 

Članak 4. 

Stupanjem na snagu ove Odluke prestaje važiti Odluka o visini sufinanciranja ekonomske 

cijene dječjih vrtića za djecu polaznike dječjih vrtića s područja Općine Maruševec („Službeni 

vjesnik Varaždinske županije“ broj 24/20). 

Članak 5. 

Ova Odluka objaviti će se u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“, a stupa  na snagu 1. 

siječnja 2023. godine. 

 

 

Točka 24.  

Donošenje Odluke o visini, te načinu dodjele i isplate jednokratne novčane pomoći za  

         novorođenu djecu 

 

Predsjednik – daje uvodnu riječ načelniku. 

Načelnik – kao što vidite predlažemo povećanje i jednokratne novčane pomoći za 

novorođenu djecu, nije puno ali nadam se da će roditeljima dobro doći. 

 

Pitanja nije bilo. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

 

Odluku o visini, te načinu dodjele i isplate jednokratne novčane pomoći za  

         novorođenu djecu 

 

Članak 1. 

Ovom Odlukom utvrđuje se visina, te način dodjele i isplate  jednokratne novčane pomoći iz 

Proračuna Općine Maruševec za novorođenu djecu od  01.01.2023. godine i nadalje. 

 

 

Članak 2. 

Odobrava se isplata jednokratne novčane pomoći roditeljima djece rođene od 01.01.2023. 

godine i nadalje, pod uvjetom da novorođeno dijete i jedan od roditelja imaju prijavljeno 

prebivalište na području Općine Maruševec. 

 

 

Članak 3. 

Jednokratna novčana pomoć  iz članka 2. ove Odluke isplaćuje se počevši od 01.01.2023. 

godine na tekući račun jednog od roditelja djeteta u jednokratnom novčanom iznosu u visini 

od: 
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- neto 275 eura za prvo dijete, 

- neto 350 eura za drugo i 

       - neto 500 eura za treće i svako daljnje dijete. 

 

 

Članak 4. 

Radi ostvarivanja prava iz članka 3. ove Odluke roditelji djeteta dužni su u Jedinstveni 

upravni odjel Općine Maruševec dostaviti:  

- zahtjev za isplatu potpore koji sadrži izjavu roditelja, koji podnosi zahtjev  koje je po 

redu rođeno dijete u obitelji za koje se traži isplata pomoći; 

- presliku rodnog lista djeteta za koje se traži isplata jednokratne novčane potpore; 

- preslike rodnih listova za svu ostalu djecu u obitelji; 

- presliku osobne iskaznice majke ili oca djeteta za koje se traži isplata jednokratne 

novčane potpore; 

- uvjerenje o prebivalištu Policijske postaje Ivanec iz kojeg je vidljivo da dijete ima 

prijavljeno prebivalište na području Općine Maruševec i 

- podatak o broju IBAN računa roditelja podnositelja zahtjeva, na koji će se izvršiti 

isplata novčane pomoći. 

 

Podnositelj zahtjeva podnosi zahtjev iz stavka 1. ovog članka Jedinstvenom upravnom odjelu 

Općine Maruševec u pravilu putem sustava e-Novorođenče prilikom prijave djeteta u 

nadležnom matičnom uredu, a podnositelj zahtjeva zahtjev  može podnijeti i osobno ili 

poštom. 

 

Članak 5. 

Općinski načelnik organizirati će u prostorijama Općine Maruševec  u određenim vremenskim 

intervalima tijekom godine, prijem za roditelje djece za koje je isplaćena jednokratna novčana 

pomoć iz članka 3. ove Odluke. 

 

 

                                                             Članak 6. 

Danom stupanja na snagu ove Odluke prestaje važiti Odluka o visini, te načinu dodjele i 

isplate jednokratne novčane pomoći za novorođenčad („Službeni vjesnik Varaždinske 

županije“ broj  110/21). 

 

 

                                                              Članak 7. 

Ova Odluka objaviti će se u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“, a stupa  na snagu 1. 

siječnja 2023. godine. 

 

 

Točka 25. 

Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti Upravi groblja – „Markom“-u d.o.o. na 

prijedlog Godišnjeg  plana redovnog i investicijskog održavanja groblja u Maruševcu i 

Druškovcu za 2023. godinu 

 

Pitanja nije bilo. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 
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ZAKLJUČAK 

 

I. 

Daje se suglasnost „Markom“-u d.o.o. na prijedlog Godišnjeg plana redovnog i investicijskog 

održavanja groblja u Maruševcu i Druškovcu za 2023. godinu. 

 

II. 

Godišnji plan redovnog i investicijskog održavanja groblja u Maruševcu i Druškovcu za 2023. 

godinu sastavni je dio ovog Zaključka. 

 

III. 

Zaključak stupa na snagu danom donošenja. 

 

 

 

Točka 26. 

Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti „Markom“-u d.o.o. na prijedlog Godišnjeg 

         plana prihoda i rashoda  za 2023. godinu 

 

 

Pitanja nije bilo. 

 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Daje se suglasnost „Markom“-u d.o.o. na prijedlog Godišnjeg plana prihoda i rashoda za 

2023. godinu.  

 

II. 

Godišnji plan prihoda i rashoda „Markom“-a d.o.o. za 2023. godinu sastavni je dio ovog 

Zaključka. 

 

III. 

Zaključak stupa na snagu danom donošenja. 

 

 

 

 

 

Sjednica je završila u 21: 26 sati. 

                 

 

  Voditeljica zapisnika                                                                       PREDSJEDNIK  

                                                                                                      OPĆINSKOG VIJEĆA 

 

____________________                                                         __________________________                                                     

      Mihaela Košić                                                                                 Damir Šprem   


